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 Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

5. seje Sveta zavoda Osnovne šole Kamnica 

z dne, 10. 3. 2022, ob 18.00 v avli šole. 

 

Prisotni: Danijel Korpar, Mitja Šenk, Majda Kreševič, Bogdan Fluher, Mojca Kavnik , Urban Dogša, 

Brigita Gartner, Tomaž Čeplak in Romana Duh 

 

Odsotni: Siniša Brkić, Mateja Kolarič, Tea Hauptman, Dragica Missia 

Dnevni red: 

1. Pregled sklepčnosti in potrditev dnevnega reda. 

2. Potrditev zapisnika 4. redne seje ter 4. korespondenčne seje. 

3. Letno poročilo za leto 2021. 

4. Inventura 2021 in odpisi terjatev. 

5. Uspešnost ravnatelja za leto 2021. 

6. Finančni načrt za leto 2022. 

7. Kriteriji za dodelitev sredstev za subvencioniranje šole v naravi 

8. Razno. 

 

K 1 

 

Zaradi odsotnosti predsednika sveta zavoda je prisotne pozdravil podpredsednik sveta zavoda Danijel 

Korpar, ki je pregledal sklepčnost in predstavil dnevni red seje. 

 

SKLEP 1: Seja je sklepčna in dnevni red je bil soglasno potrjen. 

 

K 2 

 

Predsednik je prebral sklepe 4. redne seje in 4. korespondenčne seje.  

 

SKLEP 2: Svet zavoda soglasno potrjuje zapisnik 4. redne seje in zapisnik 4.  korespondenčne 

seje. 

 

K 3 

 

G. ravnatelj Tomaž Čeplak je predstavil letno poročilo za leto 2021. Predstavil je rezultate dela v 

preteklem koledarskem letu na pedagoškem in računovodskem področju. 

Leto je zaznamovala epidemija covida. Precej planiranih dejavnosti je zaradi omejitev odpadlo. 

Učenci  so bili tudi v karanteni in so delali od doma. 

Na tekmovanjih iz  znanja so učenci pridobili kar nekaj priznanj. Vsa športna tekmovanja so bila 

odpovedana. 

Ravnatelj je ugotovil, da je šola večino zastavljenih ciljev realizirala. 

 

Celotni prihodki obračunskega obdobja znašajo 3.355.961 €, celotni  odhodki znašajo 2.353.782 €. 

Ugotovljeni presežek prihodkov nad odhodki v  letu 2021 znaša 2.179 €.  

 

Razprave ni bilo. 

 

SKLEP 3: Svet zavoda soglasno potrjuje »Letno poročilo z računovodskimi  izkazi  za leto 2021«. 

 

K 4 

 

Svet zavoda je že na 4. korespondenčni seji potrdil odpise dotrajanih ali uničenih osnovnih sredstev ter 

drobnega inventarja v inventuri 2021. 
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Podpredsednik sveta zavoda je predstavil inventurni elaborat Centralne komisije za popis sredstev. 

Komisija je pregledala dejansko stanje osnovnih sredstev in ga uskladila z računovodskim stanjem. 

Opravljen je bil tudi popis terjatev.  

Centralne komisije za popis sredstev komisija predlaga svetu zavoda za odpis zastaranih in neizterljivih 

terjatev do kupcev – staršev na dan, 31.12.2021, v višini 4.584,84 €. 

 

SKLEP 4: Svet zavoda je soglasno potrdil odpis zastaranih in neizterljivih terjatev v višini 

4.584,84 €. 

 

SKLEP 5: Svet zavoda je soglasno potrdil inventurni elaborat.  

 

K 5 

 

Na podlagi 19. člena Pravilnika o merilih za ugotavljanje delovne uspešnosti direktorjev s področja 

šolstva Svet zavoda ugotavlja delovno uspešnost ravnatelja.  

 

V skladu z veljavno zakonodajo ravnateljem pripada del plače za redno delovno uspešnost za obdobje 

za leto 2021, ki se bo izplačal v letu 2022, na podlagi poslovnega poročila za leto 2021 in po izvedenem 

postopku ugotavljanja redne delovne uspešnosti ravnateljev s področja šolstva za leto 2021 v skladu s 

Pravilnikom o merilih za ugotavljanje delovne uspešnosti direktorjev s področja šolstva  

 

V skladu s tretjim odstavkom 22. a člena ZSPJS svet zavoda odloči, koliko odstotkov osnovne plače 

ravnateljev, se nameni za njihovo delovno uspešnost za leto 2021.  

 

Glede na to, da so bile okoliščine, v katerih so delovali vzgojno-izobraževalni zavodi v letu 2021, zelo 

zahtevne in so od ravnateljev/direktorjev terjale veliko dodatnih naporov, Ministrstvo za izobraževanje, 

znanost in šport svetom zavodov priporoča, da za redno delovno uspešnost ravnatelja/direktorja 

namenijo 5% letne mase osnovne plače ravnatelja/direktorja.  

 

Člani Sveta zavoda se o oceni ravnateljevega dela opredelijo pisno na obrazcu za ugotavljanje delovne 

uspešnosti. Ocena ravnatelja se lahko dodeli na individualnem glasovanju ali se poda javno. 

 

SKLEP 6: Svet zavoda je soglasno sklenil, da bo podal oceno ravnatelja javno. 

 

Člani Sveta zavoda so določili delovno uspešnost ravnatelja v višini 100%. 

Izpolnjen obrazec za ugotavljanje delovne uspešnosti ravnatelja se hrani v mapi predsednika Sveta 

zavoda. 

 

SKLEP 7: Svet zavoda soglasno potrjuje, da znaša delovna uspešnost ravnatelja za ocenjevalno 

obdobje od 1. 1. 2021 do 31. 12. 2021, 100%. Za redno delovno uspešnost ravnatelja zavoda se 

nameni 5 % letne mase osnovne plače ravnatelja. 

 

K 6 

 

G. ravnatelj Tomaž Čeplak je predstavil finančni načrt za leto 2022. Predstavil je vsebinski del, kadrovski 

načrt in finančni del.  

V finančnem delu je podal naslednje: 

Skupnih prihodkov v letu 2022 načrtujemo za 2.374.500,00€, prav toliko načrtujemo odhodkov. 

Iz finančnega načrta je razvidno, da bo šola v letu 2022 s strani MIZŠ prejela po sklepu 1.437.644,79 €. 
Vendar so v sklepu navedena  le sredstva , ki bodo izplačana do 9.9.2021, za ostale 3 mesece pa MIZŠ 
v sklepu zaradi  sprememb v novem šolskem letu še ni zajelo. V našem planu smo zajeli še sredstva za 
preostale 3 mesece in načrtovali znesek prihodkov po sklepu v  višini 1.817.000,00 €. Zneski za plače 
in regres za letni dopust so planirani nekoliko višje zaradi napredovanj in višje minimalne 
plače.  Izven  sklepa načrtujemo s strani MIZŠ 85.000,00 € sredstev za subvencionirano prehrano, 
učbeniški sklad, subvencioniranje šole v naravi. V Finančnem načrtu pa v tem letu nismo dodali oziroma 
predvideli dodatkov  iz ZIUP in KPJS. 
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S strani ustanovitelja MOM bo šola po sklepu oz. izhodiščih prejela 255.800,00 €, od tega smo 
načrtovali           30.000,00 €  za prevoze učencev v šolo in iz šole.  Za osnovno dejavnost je 
predvideno  97.643 €. Tukaj so zajeti funkcionalni stroški šolskega prostora, najemnine in stroški 
upravljanja (plavanje) ter specifični občasni stroški. Na tej postavki predvidevamo, da bo sredstev, ki so 
predvidena po izhodiščih, premalo. 

Za dodatne dejavnosti smo predvideli 122.111,00 € in sicer od tega načrtujemo za sofinanciranje šolske 
prehrane  99.500,00 €, 18.100,00 € za zgodnje učenje tujih jezikov, 3.500,00 € za zgodnje učenje 
računalništva ter 1.011,00€ za program preprečevanja zasvojenosti mladih. 

Izven sklepa načrtujemo s strani MOM še 9.000,00 € za javna dela, kar je nekoliko nižje zaradi dejstva, 
da bosta v tem letu preko javnih del pri nas zaposlena le dva udeleženca. 

Od MOM bomo v letu 2022 prejeli še 4.046,00 € sredstev za informacijsko komunikacijsko tehnologijo. 

Sredstva MOM smo načrtovali torej v skupni višini 262.800,00 €, od tega po izhodiščih 253.800,00 € in 
izven izhodišč oz. sklepa še 9.000,00 € za javna dela. 

Za javna dela s strani ZRSZZ načrtujemo 23.000,00 € prihodkov in približno v teh mejah tudi odhodkov, 
sami pa bomo namenili za dodatek za minulo delo delavcev zaposlenih preko javnih del še približno 
100,00 za minulo delo. 

Za investicije v letu 2022 predvidoma  od MOM  ne bomo prejeli nobenih sredstev, razen tistih za IKT 
opremo, ki so že zgoraj omenjena. 

2.200,00 € načrtujemo prihodkov za shemo šolskega sadja in zelenjave. 

Drugih prihodkov za izvajanje javne službe načrtujemo v letu 2022 za 178.000,00€ (predvsem od 
staršev), prihodkov od prodaje blaga in storitev na trgu pa 7.500,00 €. Načrtovan znesek  zajema  le še 
prihodke od prehrane zaposlenih. 

Del presežka prihodkov nad odhodki, ki smo ga imeli na kontu 985 na dan 31.12.2021 ( 18.293,17 €), 
bomo namenili za nakup vozička za prevoz hrane ter za potrebno strojno opremo za izvajanje inventure, 
ostanek presežka  pa bo ostal še nerazporejen in rezerviran za urgentne zadeve. 

Izvedla se bo  notranja revizija pravilnosti poslovanja zavoda za leto 2021, podpisana je pogodba z 

Notranjo revizijsko službo Mestne občine Maribor. 

Ravnatelj je nadalje v razpravi povedal, da je želja šole, da se preplasti asfaltno igrišče. Mestni  občini 
je poslal dopis, da je igrišče zaradi lukenj in grbin nevarno za učence, vendar popravila igrišča ni   v 
planu investicij s strani  občine. V razpravi je g. Fluher predlagal, da bi se pristopilo k urejanju igrišča v 
sodelovanju z občino, krajevno skupnostjo in sponzorji. 

Prav tako je g. Fluher predlagal, da se naj pristopi k postopni ureditvi razsvetljave v učilnicah.  

Prisotni so se strinjali, da se ureditev razsvetljave vstavi v načrt investicij v naslednjih letih. 

 

SKLEP 8: Svet zavoda potrjuje finančni načrt, program dela in kadrovski načrt za leto 2022 

skupaj z obrazložitvijo: 

Finančni načrt za leto 2022 smo uskladili na podlagi sklepa MIZŠ št. 406-65/2021/1-71 z dne 10. 
12. 2021 in predvidenih ostalih potrebnih sredstev izven sklepa,  Izhodišč za pripravo finančnega 
načrta za leto 2022 za del, ki je financiran iz proračuna Mestne občine Maribor št. 4102-23/2022-
5 z dne 6. 1. 2022, predvidenih dotacij za javna dela ZRSZ in  predvidenih prihodkov od staršev. 

Skupnih prihodkov v letu 2022 načrtujemo za 2.374.500,00€, prav toliko načrtujemo odhodkov. 

Iz finančnega načrta je razvidno, da bo šola v letu 2022 s strani MIZŠ prejela po sklepu 
1.437.644,79 €. Vendar so v sklepu navedena  le sredstva , ki bodo izplačana do 9.9.2021, za 
ostale 3 mesece pa MIZŠ v sklepu zaradi  sprememb v novem šolskem letu še ni zajelo. V našem 
planu smo zajeli še sredstva za preostale 3 mesece in načrtovali znesek prihodkov po sklepu 
v  višini 1.817.000,00 €. Zneski za plače in regres za letni dopust so planirani nekoliko višje zaradi 
napredovanj in višje minimalne plače.  Izven  sklepa načrtujemo s strani MIZŠ 85.000,00 € 
sredstev za subvencionirano prehrano, učbeniški sklad, subvencioniranje šole v naravi. V 
Finančnem načrtu pa v tem letu nismo dodali oziroma predvideli dodatkov  iz ZIUP in KPJS. 

S strani ustanovitelja MOM bo šola po sklepu oz. izhodiščih prejela 255.800,00 €, od tega smo 
načrtovali           30.000,00 €  za prevoze učencev v šolo in iz šole.  Za osnovno dejavnost je 
predvideno  97.643 €. Tukaj so zajeti funkcionalni stroški šolskega prostora, najemnine in stroški 
upravljanja (plavanje) ter specifični občasni stroški. Na tej postavki predvidevamo, da bo 
sredstev, ki so predvidena po izhodiščih, premalo. 
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Za dodatne dejavnosti smo predvideli 122.111,00 € in sicer od tega načrtujemo za sofinanciranje 
šolske prehrane  99.500,00 €, 18.100,00 € za zgodnje učenje tujih jezikov, 3.500,00 € za zgodnje 
učenje računalništva ter 1.011,00€ za program preprečevanja zasvojenosti mladih. 

Izven sklepa načrtujemo s strani MOM še 9.000,00 € za javna dela, kar je nekoliko nižje zaradi 
dejstva, da bosta v tem letu preko javnih del pri nas zaposlena le dva udeleženca. 

Od MOM bomo v letu 2022 prejeli še 4.046,00 € sredstev za informacijsko komunikacijsko 
tehnologijo. 

Sredstva MOM smo načrtovali torej v skupni višini 262.800,00 €, od tega po izhodiščih 253.800,00 
€ in izven izhodišč oz. sklepa še 9.000,00 € za javna dela. 

Za javna dela s strani ZRSZZ načrtujemo 23.000,00 € prihodkov in približno v teh mejah tudi 
odhodkov, sami pa bomo namenili za dodatek za minulo delo delavcev zaposlenih preko javnih 
del še približno 100,00 za minulo delo. 

Za investicije v letu 2022 predvidoma  od MOM  ne bomo prejeli nobenih sredstev, razen tistih za 
IKT opremo, ki so že zgoraj omenjena. 

2.200,00 € načrtujemo prihodkov za shemo šolskega sadja in zelenjave. 

Drugih prihodkov za izvajanje javne službe načrtujemo v letu 2022 za 178.000,00€ (predvsem od 
staršev), prihodkov od prodaje blaga in storitev na trgu pa 7.500,00 €. Načrtovan 
znesek  zajema  le še prihodke od prehrane zaposlenih. 

Del presežka prihodkov nad odhodki, ki smo ga imeli na kontu 985 na dan 31.12.2021  

( 18.293,17 €), bomo namenili za nakup vozička za prevoz hrane ter za potrebno strojno opremo 
za izvajanje inventure, ostanek presežka  pa bo ostal še nerazporejen in rezerviran za urgentne 
zadeve. 

SKLEP 9: Svet zavoda potrjuje, da se del presežka prihodkov nad odhodki, ki smo ga imeli na 
kontu 985 na dan 31.12.2021 ( 18.293,17 €) nameni za nakup vozička za prevoz hrane v vrednosti 
150€ ter za potrebno strojno opremo za izvajanje inventure v vrednosti 1200€.  

 

 

 

K 7 

 

G. ravnatelj je predstavil kriterije za dodelitev sredstev za subvencioniranje šole v naravi Osnovne šole 

Kamnica. V vsakem letu je sofinancirana in subvencionirana ena plavalna šola v naravi 5. razreda 

vsakega šolskega leta, s kriteriji pa opredeljujemo pogoje in postopke za dodelitev sredstev. 

 

SKLEP 10: Svet zavoda potrjuje kriterije za dodelitev sredstev za subvencioniranje šole v 

naravi. 

 

 

K 8 

 

Pod točko razno ni bilo razprave. 

 

Seja je bila zaključena ob 18.40 uri. 

 

Kamnica, 10. 3. 2022 

 

Zapisala:  Podpredsednik Sveta zavoda: 

Nevenka Merhar 

 

______________ 

 Danijel Korpar 

 

_______________ 

 


